(



コピ 建物 理想的選擇







RESINATURA E STUCCATURA RESINING AND FILLING

ITALY BRAZIL CHINA GERMANY INDIA SPAIN TURKEY USA WWW.TENAX.IT



(



GLAXS RANGE

專為修復和填充白色材料而設計,GLAXS系列是唯一可以保證零變色的產品。太陽光線和溫度會使樹脂材料變色,這在白色或非常淺色的石材尤其明顯

Glaxs系統的創新可確保隨著時間可實現完全透明。

為白色建材樹脂填縫所研發

GLAXS 系列是唯一能夠保證不 隨時間而 變色的產品

GLAXS RANGE

The sun's rays and heat exert a yellowing action on the resin-coated materials, which is particularly noticeable on white or very light stone.

The innovative line of Glaxs systems guarantees total transparency over time.

DEVELOPPED FOR THE RESINING AND FILLING OF WHITE MATERIALS, THE GLAXS LINE IS THE ONLY ONE ABLE TO GUARANTEE ZERO YELLOWING OVER TIME.

樹脂化

樹脂 Glaxs 224 + 固化劑 GLaxs 91/61

它以無明顯的色調增加和極低的光量保證了板坯的結構和缺陷的瑱補

RESINING

RESIN GLAXS 224 + HARDENER GLAXS 91/61

It guarantees the structuring of the slab and the closing of the defects with an imperceptible increase of tone and very low haloing.

填縫

Glaxs Fast 系列

膠泥設計用於普通的灌漿填縫和拋光。

FILLING

GLAXS FAST LINE

Line of mastics designed to be used on normal grouting lines and polished over time.

SOLIDO

B

TIXO

KNIFE-GRADE

液態狀

抹刀級

LIQUIDO

 \Diamond

LIQUID

LIQUID

